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Stuurgroep actieprogramma 0,50 euro 2012

1Goedkeuring verslag 18.10.2011
Het verslag van de vorige stuurgroep wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.

2Overzicht bestedingen actieprogramma 2011
Steven Boussemaere overhandigt 2 tabellen: de geboekte uitgaven 0,50 euro 2011 en de stand van de 
zichtrekening.

Doelgroepen: er dienen nog facturen (prestaties 2011) geboekt te worden. Zoals eerder toegelicht (zie 
vorig verslag) is het voorziene budget voor evenementen niet volledig besteed en is er een 
budgetoverschrijding voor scholen op basis van extra onvoorziene uitgaven.

Studies en onderzoeken: nog extra kosten te boeken voor Vlaams-Brabant (audit mediatie), ev. 
overschrijding met 10 kEUR.

Zwerfvuil: nog diverse kosten te boeken op 2011 (4de kwartaal netheidsnetwerk, financiële 
ondersteuning gemeenten, netheidsbarometer).

Els merkt op dat factuur werkbezoek VVSG (50%) nog bezorgd moet worden. 

Steven zal een overzicht van de bestedingen doorsturen naar de OVAM (t.b.v. VVSG). Vermoedelijk zal 
er nog een bedrag van 400 kEUR gefactureerd worden op 2011 zodat de uiteindelijke delta (plan vs. 
realisatie) 250 à 300 kEUR zal bedragen. 

In maart 2012 zal de BTW van 2011 gestort worden. 

Eenheidsbedrag voor 2012 na indexatie bedraagt 0,53 euro/inwoner. Dit betekent voor 2012 een budget 
van 3.313.551 euro. Steven zal gecorrigeerd overzicht per mail zenden (cf. intussen mail dd. 
08.02.2012).
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Fost Plus zorgt voor een formulering omtrent de overdracht van de middelen die de vorige jaren niet 
opgebruikt zijn.

1Ontwerp werkprogramma 2012
Gezien dit reeds de tweede bespreking is van het plan wordt er afgesproken om enkel bij bepaalde 
onderwerpen stil te staan. Onderstaand verslag is dus maar een beperkte weergave van het actieplan en 
focust enkel op de besproken verduidelijkingen, opmerkingen of vraagtekens.

1.1Zwerfvuil
Ter aanvulling zal in tweede orde het actiepunt ‘marine litter’ toegevoegd worden. Het te voorziene 
bedrag (30 kEUR) dient aangewend te worden voor eventueel verder onderzoek op basis van de 
resultaten van het pilootproject.

1.2Doelgroepenbeleid

1.2.1Evenementen

De vraag wordt gesteld of het BK wielrennen te Geel (IOK) opgenomen is. Lieven verduidelijkt dat dit 
evenement is opgenomen in de lijst van events waarmee wordt samengewerkt. Intussen vonden er ook al 
diverse werkmeetings plaats. 

De contactpersoon van de OVAM i.v.m. eventscan of groeneventaward is vermoedelijk Nele Bollen. Els 
laat nog weten wie voor de diverse projecten binnen de OVAM het aanspreekpunt is.

1.2.2Sportfaciliteiten

Adriaan licht de status toe van het BLOSO-project en de geplande uitbreiding naar de andere BLOSO-
centra. 

Inmiddels is, na contactname met o.a. ISB,  het terreinonderzoek inzake uitbreiding naar de overige 
sportcentra opgestart. Er is enerzijds de mogelijke samenwerking met ISB (facilitator) maar anderzijds 
worden ook andere mogelijkheden / samenwerkingen onderzocht om in dit project vooruitgang te 
boeken. Er is eensgezindheid over het evolutief karakter van het voorzien budget (75 kEUR) in functie 
van noodzaak.

1.1.1Scholen

Adriaan geeft toelichting bij de ontwikkelde kleuteranimatie die momenteel in finale testfase zit.

Els wijst op de correcte schrijfwijze en benoeming van de OVAM in de brochure voor de kleuteranimatie. 

Verder is het ook zo dat dit voorjaar op basis van eerder terreinonderzoek een pilootproject op de 
campus Diepenbeek (UHasselt) wordt opgestart.

1.1.1Jeugd

Het pilootproject in De Kluis wordt momenteel concreet uitgewerkt. Hugo merkt op dat in deze context 
De Hoge Rielen een goed voorbeeld is.

Een nieuw concept t.a.v. jeugdbewegingen dient uitgewerkt te worden. Het budget wordt voorlopig als 
pro memorie gedefinieerd.
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1.1.1Toerisme

De aanbesteding voor vuilnisbakken op het strand van Nieuwpoort is achter de rug. Er werd

gekozen voor Molok. De bijhorende signaletiek/communicatie moet nog worden uitgewerkt. Budget 

wordt bepaald op 5 kEUR. De aankoop van vuilnisbakken werd voorzien in 2011, de resp. factuur 

dient dan ook duidelijk geïdentificeerd te worden als 2011.

1.1.1Recreatiedomeinen

Dit project is onvoldoende opgeschoten en is in 2012 terug aan de orde.

1.1.1Arena

De participatie aan editie 2012 wordt opnieuw bevestigd. Adriaan dient Els een dvd van een 

voorbeeldaflevering (editie 2011) te bezorgen. Budget 2012 is 40 kEUR.

1.1.1Luchthaven Zaventem

Adriaan duidt het project. De eerste meetings zijn achter de rug, projectfiche is in uitwerking. Het 

is duidelijk dat dit een mooi maar tegelijk moeilijk project is. Een budget van 50 kEUR wordt naar 

voren geschoven, maar kan evolueren.

1.1Verbetering selectieve inzameling

1.1.1PDA-toepassingen

Er wordt vastgesteld dat er vrij veel onduidelijkheden zijn over de mogelijkheden van een en hetzelfde 
toestel. 

Enerzijds is er het gebruik ter evaluatie van de netheid van de glasbolsites voor standaardisering van het 
controleproces (via eigen budget Fost Plus), anderzijds is er het gebruik van pda’s om in het kader van 
openbare netheid de vullingsgraad van vuilnisbakken te monitoren om de ledigingsfrequentie te 
optimaliseren. Bijkomend is er ook nog een mogelijk nut van pda’s in het kader van de 
netheidsbarometer. Het is voor niemand 100% duidelijk waar de synergiën tussen hardware en mogelijke 
software-toepassingen/functionaliteiten liggen. 

Er wordt beslist om op korte termijn een ‘technische’ meeting te organiseren om alzo oordeelkundig de 
modaliteiten en bijhorend budget te kunnen bepalen voor inschakeling in actieprogramma 2012. Fost Plus 
zal het initiatief nemen. Relevante participanten: Yvon Princen, Eva Gijsegom, Koen Delie, Ivan Vaesen, 
Isabel De Buysscher.

1.1.2Aanpak stadsproblematiek

Diverse initiatieven ontwikkelen zich (Ivarem, Interza, Gent). De stadsproblematiek is terug te brengen 
tot 3 actiedomeinen: hoogbouw, specifieke bevolkingsgroepen (zie verder), geweigerde PMD-zakken. 
Steven merkt op dat er enerzijds projecten zijn in het kader van het samenwerkingsverband met de 
OVAM en bijhorend budget en eveneens de aanpak van ad hoc problemen (stedelijk en gemeentelijk) 
waarvoor best een budget voorzien wordt. Daarnaast zijn er ook innovatieve projecten ter verbetering 
van de selectieve inzameling. Weliswaar zou er overlapping kunnen zijn. Lieven vraagt naar 
contactpersoon voor aanvragen in dat verband. 

De tekst zal aangepast worden. Er wordt een budget van 50 + 25 kEUR voorzien.
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1.1.3Optimalisatiemogelijkheden van de inzameling

In dat verband wijst Steven op het belang van terreintesten die zouden kunnen leiden tot een 
hertekening van de inzamelrondes van een IC. Actueel zijn EcoWerf en IOK betrokken in een dergelijk 
opzet. Bij Ilva gaat het zeer specifiek over ‘gemeenteoverschrijdende’ inzamelrondes. Deze notie zal 
tekstueel worden toegevoegd (cf. infra bespreking nota VVSG). De OVAM zal Fost Plus ook op de hoogte 
houden van de evaluatie van dit pilootproject bij Ilva.

1.2Materialenbeheer, ecodesign, preventie

1.2.1Denktank ecodesign & uitdagingen verpakkingen

Er wordt gesteld dat de omschrijving verfijnd moet worden. In aansluiting op dit onderwerp wordt ook 
verwezen naar het actiepunt ‘Ketentraject kunststofstroom en product’. Gezien de onduidelijkheden stelt 
Els voor om de geplande werkmeeting (14.02) met de betrokkenen van de OVAM en Fost Plus zo 
conclusief mogelijk op te vatten. Op 17.02 wordt er een meeting ingepland (Els, Steven, Lieven) om te 
concluderen betreffende dit actiepunt.

1.3Communicatie en sensibilisering

1.3.1Een standaard voor inzameling van afval in openbare ruimtes

Inzake ontwikkeling en concept standaardiseringsmogelijkheden van inzamelrecipiënten op openbare 
plaatsen wordt verduidelijking gevraagd. Hugo preciseert dat de afdwingbaarheid van uniforme 
vuilnisbakken niet binnen het machtsbereik van het Vlaamse Gewest ligt. Misschien zijn er mogelijkheden 
binnen de subsidiëring maar er is tegelijk twijfel over de wenselijkheid. 

De vraag van het Gewest situeert zich eerder op het vlak van uitwerking van coherente 
sorteerboodschappen toepasbaar op diverse plaatsen (pictogrammen of alternatieven) en de 
omkaderende communicatie. Adriaan benadrukt dat dit eveneens een betrachting is voor Fost Plus en dat 
er concrete initiatieven in dit verband ontwikkeld zullen worden. Het eerdere budget (300 kEUR) wordt 
vervangen door pro memorie.

1Nota VVSG
Op 13.01 bezorgde Interafval/VVSG aan de OVAM actievoorstellen voor het actieprogramma 0,50 euro 
2012. De stuurgroep bespreekt deze nota punt per punt.

Optimalisatie ophaalrondes PMD en Papier-karton: zie supra in actieprogramma 2012 
‘optimalisatiemogelijkheden van de inzameling’.

Onderzoek grotere afzet en recyclage van PMD-residu: de exacte betekenis is voor niemand duidelijk. 
Els vraagt verdere verduidelijking aan VVSG.

Problematiek geweigerde PMD-zakken: zie supra in actieprogramma 2012 ‘aanpak stadsproblematiek’.

Ondersteunen positieve acties PMD: inzetten van face-to-face communicatie kan efficiënt en waardevol 
zijn voor specifieke doelgroepen, maar duur. Hugo suggereert om dit te integreren bij ‘aanpak 
stadsproblematiek’ en samenwerkingsverbanden. Budget te bepalen op basis van een aantal criteria. 
Eventueel met een projectoproep, -aanvraag.

Upgrade glasbollen als inzamelsysteem: de formulering is niet geheel duidelijk. De kwaliteit van glas is 
niet problematisch, wel is er het probleem van sluikstorten en netheid van glasbolsites. Ter zake verwijst 
Steven naar art. 14, verharding sites e.d. Er wordt beslist hier niet verder op in te gaan.
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Studie naar de kost van het lokale zwerfvuilbeleid: topic wordt eerder als polariserend ervaren dan 
probleemoplossend. Daarnaast is dit een punt dat eerder op de stuurgroep zwerfvuil thuishoort.

1Varia

1.1Sponsordossier ‘Belgerinkel’
Deze aanvraag wordt beschouwd als louter fondsenwerving met een te zwakke link naar verpakkingen. Er 
wordt geen gevolg aan gegeven.

1.2Subsidies
Het subsidiebedrag voor 2012 wordt zoals de vorige jaren niet geïntegreerd in het actieprogramma 0,50 
euro Vlaanderen. Het bedrag van 600 kEUR wordt naar voren geschoven: enerzijds  is er het degressief 
karakter van dit bedrag, anderzijds zijn er in oktober gemeenteraadsverkiezingen waardoor er minder 
projectaanvragen verwacht worden. Er wordt overeengekomen om – na goedkeuring van het plan – 400 
kEUR te storten (voorjaar). Over het saldo (200 kEUR) zal op de stuurgroep van juni een beslissing 
genomen worden.
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